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Ja.

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Postbus 20350 | 2500 EJ |Den Haa
ICE| IEEE iv. | 070JEKE

Verzonden met BlackBerry Work

(www .blackberry.com)

van: [EXECE.(EI) ENED ominvws.o>
Datum:

Shan
jun. 2020 9:27 AM

Ko

vs.nl>

IKE. BE. (EEE)<I vin. IEEE. EXER)

|»

@minvws.nl>
Onderwerp: RE: Foute info over onderzoek in Kamerbrief

Hoe zit het nu precies?
Ruigrok niet representatief maar met aanvullend schaduw onderzoek alles bij elkaar wel representatief?

Met vriendelijke groet,

inisterie vanVWS

@
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van: [IEEECHN B. ERDBEEN6 winvws i>
Datum: donderdag 25 jun. 2020 9:06 AM

Onderwerp: RE: Foute info over onderzoek in Kamerbrief

Is wel correct in de aanpakvandie is gebruikt voor de brief

EEE 2 raag aanvullen met spoed

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haa
STEBRRCEN| CEE is! |ooJERE

Verzonden met BlackBerry Work

(www .blackberry.com)

Datum: donder 25 jun. 2020 9:04 AM

EE EEiosoo, IEEE (EE) CEN mins. IEEE BE. (EEE)
minvws.nl>

Onderwerp: FW: Foute info over onderzoek in Kamerbrief

Ha, zie onder, moet minister wel weten ivi debat...ieder foutje komt op de weegschaal.

van: IEE BE (EXE)EXE0 inv o>
Datum: donderd. un. 2020 08:59

Aan: ) @minvws.ni>, [EES BE. GE) SESE Gminvws.nl>
Kopie: (@pblq.nl blq.nl>

Onderwerp: FW: Foute info over onderzoek in Kamerbrief

@ 5.1.2e

test.

Het onderzoek in Twente is niet representatief, daarom wordt er juist een groot schaduwonderzoek

gedraaid op advies van Ruigrok en in overleg met onderzoeksteam BEETS.

ie signalering hieronder. In de kamerbrief wordt gesproken over een representatieve
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Ook voor jou nu belangrijk ivm evt persvragen in persbriefing zometeen méchten er vragen over de test

komen!

EIEN

Van:BES @ruigroknetpanel.nl HEE @ruigroknetpa nel.nl>

Verzonden: donderdag 25 juni 2020 08:52

@ptia.n; IEEE ED. (EXECS)SEEM.IEE otic. IEEE
@utwente.nl

@valsplat.nl;BEE dunn;IEEE @ruigroknetpanel.nl;BEd eminazn;BEE Gmina:

Onderwerp: Foute info over onderzoek in Kamerbrief

Beste allen,

In de Kamerbrief schrijft minister De Jonge dat de app in Twente onder een representatieve groep wordt getest en dat wordt nu

overgenomen door media. We testen niet onder een representatieve groep, want we nodigen gerichte groep uit (ambtenaren in

eerste instantie) en er is sprake van zelfselectie. Eventueel hebben we mogelijkheid om de steekproef naderhand te herwegen,

maar daar dat is nog niet zeker. Bovendien blijft zelfselectie een issue dan.

lk ga ervan uit dat wij in het projectteam de juiste verwachtingen hebben.

Zie hier een nieuwsbericht:

https: //www.nu.nl/tech/6060178/twentenaren-kunnen-corona-app-overheid-vanaf-woensdag-testen. html

“Vanaf 1 juli wordt de dan beschikbare versie van de corona-app getest met een representatieve groep
mensen uit de regio, schrijft De Jonge. Met de proef wil het ministerie van Volksgezondheid erachter

komen hoe de app in de praktijk werkt. Het is immers nog altijd onzeker of een app in staat is om

daadwerkelijk mensen te waarschuwen als zij risico hebben gelopen dat het virus op hen is

overgedragen.”

Die eerste zin komt vrijwel letterlijk uit de Kamerbrief: “In aanvulling op de veldtesten start er op 1 juli a.s. een praktijktest in de

regio Twente als onderdeel van de beproeving. De dan beschikbare versie van de app wordt getest met een representatieve groep

mensen uit die regio.” De tweede zin staat (voor zover ik het zie) nergens in de Kamerbrief en ook niet iets wat hier op lijkt.

Groeten van BERNE

5.1.2e

Silodam 1a, 1013 AL Amsterdam

I; 020 | EEE: 06 EEED

Wij delen elke 2 weken interessante inzichten. Wil je
die ook ontvangen? Meld je dan hier aan.
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